
Zápis ze šestého jednání komise pro životní prostředí a ekologii 
 
 
Datum: 10. 11. 2016, 16:00 
 
Účast: J. Mach, H. Vithová, H. Hečková, J. Michalová 
  
 
Omluveni: J. Pajtai, R. Vystyd 
 
Koordinátor: Ing. Petr Walenka 
 
Hosté: Miroslav Samaš, RNDr. Alena Škoudlínová 
 
 (komise usnášeníschopná – ano, přítomno 4 členů ze 7) 
 
 
Program: 
 

1. Zahájení, představení programu jednání 
2. Schválení programu jednání 
3. Problematika stromořadí ul. 28. října, Příbram 
4. Vyhláška města o systému nakládání s komunálním odpadem - diskuze  
5. Různé 
6. Usnesení komise, závěr 

 
ad 1) Zahájení, představení programu jednání 
 
ad 2) Schválení programu     
 
Komise schválila představený program jednání v poměru: 
 
pro: 4 
proti: 0 
zdržel se: 0 
 
ad 3) Problematika stromořadí ul. 28. října, Příbram 
 
ad 4) Vyhláška města o systému nakládání s komunálním odpadem - diskuze 
 
ad 5) Různé 
 
ad 6) Usnesení komise, závěr 
 
Usnesení komise č. 1: 
 
Komise ve vztahu k řešení budoucnosti stromořadí v ulici 28. října doporučuje Radě města zjistit 
názor dotčených obyvatel, a to na základě uspořádání ankety zacílené na zástupce sdružení vlastníků 
bytů či vlastníky bytů samotné, kterým bude předloženo budoucí možné řešení ve dvou variantách 
připravených odborem životního prostředí. Cílem této ankety je získání relevantních podkladů pro 
finální rozhodnutí Rady města v dané věci. Komise považuje zjištění preferovaného řešení ze strany 
obyvatel v tomto směru za rozhodné. 
 
Komise schválila usnesení v poměru:          
 
pro: 4 
proti: 0 
zdržel se: 0 
 
 



Usnesení komise č. 2: 
 
Komise bere na vědomí informace o přípravě obecně závazné vyhlášky města o stanovení systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání 
se stavebním odpadem na území města Příbram. 
 
 
 
Datum: 15. 11. 2016 
Zapsal/a/: Mgr. Jiří Mach 


